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Abstract (en)
[origin: US2015136252A1] A handheld work apparatus has a fuel supply system and a pump for delivering fuel from the fuel supply system. The
pump has an elastic pump bellows which can be actuated by the operator. The pump bellows has a fastening section at which the pump bellows is
fastened to a housing. The pump bellows has a main section and a roof section, wherein the roof section has a dome-shaped section adjoining the
main section and a cap which adjoins the dome-shaped section and closes off the dome-shaped section. In order to achieve a rapid return of the
pump bellows from the actuated position into the unactuated position, even at low temperatures, it is provided that the smallest wall thickness (g) of
the main section is at least 10% greater than the smallest wall thickness (h) of the dome-shaped section.

Abstract (de)
Ein handgeführtes Arbeitsgerät besitzt ein Kraftstoffzuführsystem und eine Pumpe zur Förderung von Kraftstoff aus dem Kraftstoffzuführsystem. Die
Pumpe (40) besitzt einen vom Bediener zu betätigenden, elastischen Pumpenbalg (13). Der Pumpenbalg (13) besitzt einen Befestigungsabschnitt
(56), an dem der Pumpenbalg (13) an einem Gehäuse (41, 49) befestigt ist. Der Pumpenbalg (13) besitzt einen Grundabschnitt (57) und einen
Dachabschnitt (58), wobei der Dachabschnitt (58) einen an den Grundabschnitt (57) anschließenden kuppelförmigen Abschnitt (59) und eine sich
daran anschließende, den kuppelförmigen Abschnitt (59) abschließende Kuppe (60) besitzt. Um ein schnelles Zurückstellen des Pumpenbalgs (13)
aus der betätigten in die unbetätigte Stellung auch bei tiefen Temperaturen zu erreichen, ist vorgesehen, dass die geringste Wandstärke (g) des
Grundabschnitts (57) mindestens 10% größer als die geringste Wandstärke (h) des kuppelförmigen Abschnitts (59) ist.
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